
Zápis z valné hromady SSH FF UK, 26. 10. 2023

1. Úvod
● Valná hromada byla zahájena v 19:32 předsedkyní Lucií Dvořákovou.
● Paní předsedkyně uvítala přítomné členy a s potěšením konstatovala, že se naplnilo

nezbytné kvórum.
● Přítomno bylo 57 členů (v průběhu Úvodu počet přítomných stoupl na 58).
● Následně promítnut a představen program.

2. Schválení programu
● Program schválen optickou většinou.

3. Čtení a schválení novelizovaných stanov SSH FF UK
● Předsedkyně představila ty nejzásadnější změny ve spolkových stanovách. Svým

komentářem bod doplňoval také Luděk Svoboda, právní poradce k novelizovaným
stanovám, s čestným členem Spolku Davidem Pavlorkem.

o Úpravy stanov reflektovaly podněty a připomínky z řad členstva. Novelizace
stanov proběhla primárně kvůli nejasnostem a nepřesnostem, jež ve starých
stanovách odhalily roky jejich používání.

o Došlo k lepšímu vymezení funkcí a kompetencí všech orgánů Spolku.
o Do činnosti Spolku byly zaneseny přípravné kurzy.
o Po terminologické stránce byly stanovy novelizovány v souladu s novou verzí

Občanského zákoníku.
o Za účelem propagace na mezinárodních akcích byl přidán název v anglickém

jazyce.
o Největším zásahem do dosavadních stanov je nové vymezení zanesení a

funkcí pokladníka a tajemníka.
▪ Pokladník zřízen jako statuární orgán SSH FF UK. Výkonem funkce

ho pověřuje výbor. Pokladník nemusí být členem výboru a
nedisponuje vlastním podpisovým právem. Veškeré transakce, jež
provede, musí být schváleny Výborem.

▪ Tajemník naproti tomu musí být z řad výboru, který ho pověřuje
správou základní administrativy Spolku.

● Po úvodním představení nadešel prostor k dotazům a diskuzi, s přihlédnutím k nimž
byl text stanov ještě korigován.

o David Pavlorek a Luděk Svoboda představili změny ve finálním textu stanov
oproti jejich verzi, jež byla členstvu rozeslána e-mailem před konáním VH;
vyjádřili se k otázkám kvóra a usnášeníschopnosti VH či explicitní zmínce, že
členství v DK je neslučitelné s členstvím ve výboru nebo funkcí pokladníka.

o Členka SSH Anna Kolářová se dotázala, zda pokladník musí chodit na
jednání, když není členem výboru; místopředseda Marek Panocha odpovídá,
že na výbory pokladník chodit musí; na další dotaz, zda by tedy nemělo být ve
stanovách explicitně řečeno, že není ve výboru, odpovídali člen DK Vojtěch
Šimák, Marek Panocha a Luděk Svoboda, že pokladník členem výboru být
nemusí, ale také může.

o Druhý dotaz Anny Kolářové se týkal názvu SSH v angličtině, navrhuje změnit
název na Students of History Association, Faculty od Arts, Charles
University, což po krátké debatě bylo ve stanovách na místě opraveno.

o Čestná členka Spolku Marta Harasimowicz upozornila, že ve stanovách jsou
překlepy a doporučila korekturu.

o Člen SSH Miloš Hrůza se dotázal na hypotetickou situaci související s bodem
4, čl. VII stanov, kdy by po odstoupení předsedy*kyně odstoupil i
místopředseda; následovala krátká a zmatečná debata, než se vše vysvětlilo.



● Po vyčerpání dotazů předsedkyně vyzvala k hlasování o novelizaci spolkových stanov.
o Pro hlasovalo 55 přítomných členů, nikdo nebyl proti, 2 se zdrželi (55-0-2).
o Novelizovaná podoba spolkových stanov schválena. Stanovy nabývají

platnosti s okamžitou platností.
● Po odhlasování stanov otevírá předsedkyně hlasování o rozhodnutí v následujícím

znění: “Valná hromada Spolku studentů historie FF UK schvaluje předběžný návrh
stanov a zmocňuje výbor k provedení nezbytných legislativně-technických oprav.”

o Předsedkyně vysvětluje, že se jedná o případnou dodatečnou úpravu chyb
neobsahového rázu, tj. chyb primárně chyb gramatických a opravy
terminologické.

o Pro bylo 55 hlasů, proti nikdo, 2 se zdrželi; schváleno (55-0-2).
o Valná hromada zmocňuje výbor k provádění legislativně-technických

oprav.
● Předsedkyně dále otevírá hlasování o prohlášení v následujícím znění: “Valná

hromada Spolku studentů historie FF UK stanovuje, že volby do orgánů Spolku
studentů historie FF UK se budou řídit volebními pravidly stanov ze dne 8. 10. 2014.”

o Aby nedošlo ke zmatení, bude se na nyní nadcházející volby vztahovat
hlasovací řád ze starých stanov.

o 52 členů pro, nikdo proti, 5 se zdrželo; schváleno (52-0-5).
o Valná hromada souhlasí, že pro účely dnešního hlasování bude nadále

platný volební řád, ustavený stanovami ze dne 8. 10. 2014.
● Předsedkyně dodala, že nadále platí organizační řád, jež bude podroben novelizaci v

následujících měsících. Schválení novelizované podoby Organizačního řádu nové
stanovy přesouvají do gesce výboru. Jeho novelizace se opět ujme Luděk Svoboda.

● Výbor děkuje Luďku Svobodovi, který za mohutného potlesku odchází.
● Po potlesku byl bod byl uzavřen.

4. Schválení výše členských poplatků pro AR 2023/2024
● Předsedkyně Lucie Dvořáková navrhuje zachovat výši členských příspěvků i nadále

na 50 Kč/semestr (100 Kč/akademický rok). Poté, co nebylo námitek, otevřela
hlasování.

o 54 hlasů pro, nikdo proti, 3 se zdrželi; schváleno (54-0-3).
o Výše členských příspěvků pro AR 2023/2024 v hodnotě 50 Kč/semestr

byla schválena.
5. Čtení a schválení Výroční zprávy Výboru SSH FF UK za AR 2022/2023

● Tento tradiční bod předsedkyně zahájila čtením výroční zprávy a představením
dosluhujících členů výboru a DK.

● Výbor fungoval ve složení: Lucie Dvořáková (předsedkyně), Marek Panocha
(místopředseda a pokladník), Klára Nováková (členka výboru), Martin Wolf (člen
výboru a tajemník), Daniel Šťastný (člen výboru do května 2023) a Markéta Prošková
(členka výboru od května 2023).

● Disciplinární komise letos byla ve složení: Karolína Padělková (předsedkyně DK),
Vjačeslav Glazov (člen DK) a Vojtěch Šimák (člen DK).

● Všem zmíněným předsedkyně poděkovala za aktivní účast, zájem, práci pro spolek a
různorodost akcí a témat, na nichž se výše zmínění podíleli. Vyzdvihnuta byla velmi
aktivní DK. Poděkování patřilo i širokému členstvu za pomoc při organizací akcí a za
účast na nich. Podařil se uspořádat úctyhodný počet sedmdesáti akcí. Po poděkování
předsedkyně přistoupila k představení činnosti výboru za AR 2022/2023.

● Stav Spolku po AR 2022/2023.
o Proběhlo 10 řádných schůzí výboru, komunikace v rámci orgánů probíhala

bez problémů. Orgány vyhodnoceny jako vysoce funkční.



o Úspěšná propagace Spolku v online i offline prostoru. Akce se těšily vysoké
návštěvnosti.

o Připomenuta práce na novelizaci stanov, prevence nevhodného chování na
spolkových akcích či více než dobrý stav spolkových financí. Pokroku bylo
učiněno i v šíření dobrého jména spolku.

● Vztahy s UK, FF, historickými ústavy a dalšími subjekty:
o Vztah s UK, FF i historickými ústavy i letos velmi dobrý.
o Letos neproběhlo jednání se zástupci fakulty, nebylo nutné.
o Předsedkyně a místopředseda se zúčastnili schůzky s řediteli historických

ústavů, konalo se též meziústavní setkání pro zájemce o magisterské studium.
o Spolupráce s fakultními a univerzitními spolky, se Studentskou radou FF UK,

s historickými spolky z jiných univerzit (ÚJEP, MUNI), spolupořádání akce
s ISHA.

● Prezentace a propagace Spolku:
o Probíhala v online i offline prostředí; největší sledovanost má Spolek na

Facebooku, rozrůstá se také na Instagramu, neaktivní je na Twitteru (nyní X).
Oživen byl spolkový YouTube kanál.

o Zprovozněn rovněž nový spolkový web, za technickou podporu poděkovala
předsedkyně Ondřeji Crhákovi.

o Propagace dále probíhala offline na akcích ať už spolkových či fakultních a
univerzitních (Den otevřených dveří FF UK, Orientační den pro studující I.
ročníků, Studentský Majáles…), dále pak na Summer Seminar s ISHA či na
protestní akci Hodina pravdy.

● Ke shrnutí seznamovacího kurzu se slova ujal místopředseda a hlavní organizátor
seznamováku Marek Panocha.

o Stručný projev; kurz úspěšný, účastnilo se 100 osob, děkuje organizačnímu
týmu, který letos tvořily tři osoby, krom Marka Panochy ještě Regina
Königová a Klára Nováková.

o Změnu oproti předchozím ročníkům představuje etický kodex, který účastníci
podepisovali společně s bezinfekčností.

● Dalším bodem, o němž předsedkyně hovořila, byly socializační akce, jež měl na
starost Marek Panocha.

o Jádrem byly spolkohospody, frekvence jejichž pořádání se pro vysoký zájem
zvýšila. Dále byl uspořádán Vánoční večírek a 13. spolkové narozeniny. Na
obě tyto akce dorazilo přes 100 osob.

o Memoriál knížete Vladivoje – letos retrasován, tradičně úspěšný.
o Exkurze – Spolek pořádal 9 exkurzí, z toho 2 výjezdní (Karlovy Vary - Cheb,

Žďár nad Sázavou se spolkem Masarykovi historici); dále spolupráce a
návštěvy paměťových a kulturních institucí.

● Naučné a populárně-naučné akce Spolku
o Lucie Dvořáková zmínila především trojici představených knih, za něž

poděkovala moderátorům moderátorům – Anně Kolářové, Otmaru Benešovi
a Jakubu Raškovi.

o Dále bylo uspořádáno 6 představení studentských prací, na jejichž častější
pořádání se výbor taktéž zaměřil.

o Obnovena tradice frontálních přednášek – poděkování dr. Svátkovi a dr.
Radku Bubnovi.

o Konaly se (či se budou konat) ještě i úvody do literatury pro první ročníky,
které se letos těší vysoké návštěvnosti.



o Filmový klub měl na starost Vjačeslav Glazov, po dobu jeho skotského exilu
se o to starali Daniel Šťastný a Klára Nováková; celkem pětkrát proběhl ve
spolupráci s jinými spolky.

o Kritický klub proběhl pouze dvakrát, jeho další existence závisí na dalším
výboru.

● Shrnutí přípravných kurzů se ujal Vojtěch Šimák:
o Organizační tým podobné složení jako vždy, hlavním organizátorem byl

Ondřej Crhák.
o Držena hybridní forma kurzů.
o Navýšeny odměny pro dozory a lektory, což doporučeno i pro příště, aby to

lákalo i nové přednášející; postupně dochází k omlazení skupiny
přednášejících.

● Časopis Obscura
o V pozici redaktorky končí Eliška Farová, nahradí ji Lucie Dvořáková;

v redakční radě bude 15 členů.
o I letos se konala literární soutěž Pište dějiny; příspěvky jsou momentálně

hodnoceny; hlavním zajišťovatelem akce Cyril Mrázek.
● Závěrečný bod výroční zprávy, finance, přednesl opět pokladník Marek Panocha

o Poděkování kolegovi Miroslavu Vašíkovi, který s financemi výrazně
pokladníkovi pomáhal.

o Celková bilance spolkových financí oproti stavu v loňském roce činí 25 403
Kč.

o Výdaje v uvedeném období činily 399 693,70 Kč a výnosy 425 097,20 Kč.
o Největším výdajem byl seznamovací kurz, jeho bilance je cca 9000 Kč

v mínusu; další výdaje představovaly především exkurze.
o Hlavním příjmem byly přípravné kurzy.
o V závěru pan pokladník apeloval na příštího pokladníka*nici ohledně snahy o

zlepšení evidence výdajů a plateb.
● Následovaly dotazy a připomínky:

o Marta Harasimowicz měla připomínku, že výroční zpráva nebylo členstvu
rozeslána s dostatečným předstihem, vyjádřila pro to pochopení, přesto by
však na to měl být kladen zřetel, protože VH jako vrcholný orgán Spolku by
měla být obeznámena s předstihem; to vzato předsedkyní s omluvou na
vědomí.

o Miroslav Vašík měl připomínku k financím: především poděkoval za dobrou
práci Marku Panochovi, obzvláště proto, že za jeho působení značně narostl
objem spolkových financí a dozor nad nimi se přesto výrazně zlepšil.

● Předsedkyně pak dala hlasovat o přijetí výroční zprávy
o 56 hlasovalo pro, nikdo nebyl proti, jeden se zdržel.
o Výroční zpráva za AR 2022/2023 byla přijata poměrem hlasů 56 pro, 0 proti,

1 se zdržel.
o Výroční zpráva SSH FF UK za AR 2022/2023 byla Valnou hromadou

přijata.
o Předsedkyně poté předala slovo DK.

6. Představení Revizní zprávy Disciplinární komise SSH FF UK za AR 2022/2023
● Předsedkyně DK Karolína Padělková je momentálně v Chile, proto se prezentace

revizní zprávy ujali zbylí členové DK Vojtěch Šimák a Vjačeslav Glazov.
● Poděkováno Karolíně Padělkové za obrovské množství práce, jíž v DK odvedla.
● Schůze DK probíhaly v souladu se stanovami, členové DK dohlíželi na schůze

výboru.



● Jeden z mála úkolů, který DK nedokázala dořešit, je zpracování covidových online
přihlášek, ve spolkovém archivu tak chybí přihlášky asi deseti lidí.

● Jednou z náplní činnosti DK byla práce na prevenci proti sexuálnímu násilí –
spolupráce s Iniciativou Nahlas, práce na etickém kodexu pro seznamovací kurz atd.

● Ve věci hospodaření spolku nemá disciplinární komise žádných výhrad, činnost
výboru byla též bez problémů.

● Revizní zpráva vzata na vědomí přítomnými členy (54 pro, nikdo proti, 3 se zdrželi).
● Valná hromada bere na vědomí Revizní zprávu Disciplinární komise SSH FF

UK.
7. Hlasování o udělení čestného členství

● Předsedkyně za výbor a DK navrhla následující osoby a přečetla k nim zdůvodnění,
jež výboru předal mailem čestný člen Spolku Michal Cáp:

o Výbor a DK Spolku navrhují spolu z Michalem Cápem Martina Jelínka “za
jeho dlhoročné aktívne pôsobenie v Spolku, podieľanie sa na Prípravných aj
na Seznamovacích kurzoch, tvorbu podcastu (predtým ako to bolo cool)
Radio 201, a v neposlednom rade opakovanú zodpovednú činnosť vo volebnej
komisii počas Valných hromád.“

▪ Martin Jelínek dle svých slov polovině sdělení nerozuměl.
▪ Hlasování: 54 pro, nikdo proti, 3 se zdrželi (54-0-3).
▪ Martin Jelínek prohlášen čestným členem Spolku.

o Výbor a DK Spolku navrhují spolu z Michalem Cápem Annu Kolářovou “za
jej dlhoročné aktívne pôsobenie v Spolku, členstvo a prácu vo Výbore v
akademických rokoch 2015/2016 a 2016/2017, podieľanie sa na
Seznamovacích kurzoch a obzvlášť za organizovanie a vedenie nespočetných
odborných a odborno-popularizačných akcií.“

▪ Hlasování: 55 pro, nikdo proti, 2 se zdrželi (55-0-2).
▪ Anna Kolářová prohlášena čestnou členkou Spolku.

o Výbor a DK Spolku navrhují spolu z Michalem Cápem a nepřítomnou
členkou Lucií Kurusovou Elišku Farovou, a to za “jej dlhoročné aktívne
pôsobenie v Spolku, členstvo a prácu vo Výbore na pozícii
miestopredsedníčky v akademickom roku 2021/2022, podieľanie sa na
Prípravných a Seznamovacích kurzoch, a hlavne za jej dlhodobú prácu na
pozícii šéfredaktorky časopisu Obscura.“

▪ Hlasování: 56 pro, nikdo proti, 1 se zdržel (56-0-1).
▪ Eliška Farová prohlášena čestnou členkou Spolku.

o Výbor a DK Spolku navrhují spolu z Michalem Cápem Miroslava Vašíka za
“jeho dlhoročné aktívne pôsobenie v Spolku, členstvo a prácu vo Výbore v
akademických rokoch 2019/2020 a 2020/2021, podieľanie sa na
Seznamovacích kurzoch, a samozrejme za jeho dlhoročnú, zodpovednú a
bezchybnú prácu ako pokladníka Spolku.“

▪ Hlasování: 54 pro, nikdo proti, 3 se zdrželi (54-0-3).
▪ Miroslav Vašík prohlášen čestným členem Spolku.

o Lucie Dvořáková poté jménem výboru a přítomných členů DK navrhla
Karolínu Padělkovou, a to za předsednictví DK v AR 2022/2023 členství v
DK v AR 2021/2022, dlouhodobý zájem o spolek, účast na jeho akcích a
seznamovacích kurzech, účast na novelizaci spolkových stanov a za
byroFFašizující kultivaci spolkového prostředí.

▪ Hlasování: 54 pro, nikdo proti, 3 se zdrželi (54-0-3)
▪ Karolína Padělková prohlášena čestnou členkou Spolku.

o Ondřej Crhák navrhl Lucii Dvořákovou, a to za předsednictví v AR
2022/2023, tajemnictví v AR 2021/2022, za organizaci a účast na spolkových



akcí, vč. seznamovacích kurzů, účast na novelizaci spolkových stanov,
rekonstrukci spolkového webu a "dotažení spousty dalších věcí" a za pomoc v
integraci studujících oboru HES do spolkového prostředí.“

▪ Hlasování: 54 pro, nikdo proti, 3 se zdrželi (54-0-3).
▪ Lucie Dvořáková prohlášena čestnou členkou Spolku.

o Jonáš Vicherek navrhl již tradičně Jindřicha Šavela, a to za to, že “nepřečetl
za prvák žádnou knihu a je to krásný člověk.“

▪ Hlasování: 14 pro, 21 proti, 22 se zdrželo (14-21-22).
▪ Jindřich Šavel opět nebyl zvolen čestným členem Spolku.

● Když došli kandidáti na čestné členství, předsedkyně poděkovala a vyhlásila
čtvrthodinovou pauzu, během níž se členstvo mohlo osvěžit chlebíčky.

● Po uplynutí pauzy byl prostor pro poslední vyjádření ze strany končícího výboru;
sama předsedkyně opět poděkovala výboru, DK i členstvu Spolku za jeho aktivní
účast na akcích, pracovitost, vstřícnost a nehynoucí podporu. Ocenila vysoký počet
uspořádaných akcí i jejich vysokou návštěvnost a přeje Spolku do budoucna hodně
štěstí.

● Marek Panocha poděkoval ostatním členům výboru i DK a předal jim ponožky jako
důkaz svobody. Lucie Dvořáková kritizuje jejich velikost.

● Martin Wolf též poděkoval ostatním, poděkoval za možnost se podílet na spolkových
činnostech, zmínil, že se za ten rok mnoho se Spolkem naučil a že zájem členstva a
dobré vztahy ve Spolku panující jsou důkazem toho, že má spolková činnost smysl.

● Klára Nováková, ač měla v ústech mrkev jako dar od Vlastimila Křišťana, též
poděkovala za skvělou zkušenost, šlo o naplněný rok, a ještě jednou zavzpomínala na
radost z filmového klubu s Nocí na Karlštejně; nakonec popřála, ať Spolek funguje
„tak krásně jako doteď.“

● Člen Spolku Kašpar Juráček za prváky poděkoval výboru za seznamovák.
8. Volba volební komise

● Lucie Dvořáková vyzvala ke kandidatuře do volební komise; protože se o tuto funkci
ucházelo více než tři osoby, muselo se po představení uchazečů hlasovat.

● Kandidáti:
o Ondřej Crhák – 42 hlasů.
o Martin Jelínek – 40 hlasů.
o David Pavlorek – 20 hlasů.
o Anna Kolářová – 25 hlasů.

● Do volební komise zvoleni Ondřej Crhák, Martin Jelínek a Anna Kolářová.
● Řízení a organizace voleb a seznámení přítomných s jejich pravidly se chopil Martin

Jelínek.
9. Volba předsedy/předsedkyně SSH FF UK pro AR 2023/2024

● Lucie Dvořáková navrhla Davida Westlakea (2. roč. Bc. HES).
● Jiní uchazeči nebyli.
● David Westlake ve svém představení poděkoval končícímu výboru a sdělil, že by rád

navázal na jeho činnost a pokračoval v dobrých tradicích Spolku; zmínil též, že by rád
podpořil a rozšířil herní a sportovní aktivity Spolku.

● Vlastimil Křišťan se zeptal, zda by ve FFabule zaštítil konání DeskoFFek po Stradě;
David Westlake odpověděl kladně.

● Hlasování:
o Vydáno 58 lístků, odevzdáno 55, z toho 41 platných, 14 neplatných.
o Pro Davida Westlakea: 41 platných hlasů.
o David Westlake byl zvolen předsedou SSH FF UK.

● V poděkování slíbil, že bude Spolek spravovat stejně demokraticky, jako proběhla tato
volba.



10. Volba místopředsedy/místopředsedkyně SSH FF UK pro AR 2023/2024
● Vlastimil Křišťan nominoval Lucii Dvořákovou (2. roč. NMgr. ÚSD/ÚPOL), ta

nepřijímá.
● Matyáš Hatcher nominoval Davida Malaťáka (1. roč. Bc. HES), ten nepřijímá.
● David Westlake nominoval Adalberta Langera (2. roč. Bc. HIS), ten nepřijímá.
● Martin Piják nominoval Kateřinu Projsovou (2. roč. NMgr. ÚSD), ta přijímá.
● Klára Brtková nominuje Martina Wolfa (3. roč. NMgr. ÚČD), ten nepřijímá.
● Vjačeslav Glazov nominoval Reginu Königovou (2. roč. Bc. HIS), ta nepřijímá.
● Marek Panocha nominoval Vjačeslava Glazova (3. roč. NMgr. ÚHSD), ten přijímá.
● Oba kandidáti se pak představili plénu:

o Kateřina Projsová poděkovala za práci končícímu výboru; zmínila, že se
plánuje zaměřit mj. na rozvoj propagace Spolku na sociálních sítích,
připomněla své zkušenosti se spolkovou činností; dále plánuje pokračovat ve
šlépějích výboru minulého.

o Vjačeslav Glazov se též vyjádřil pozitivně o předchozím výboru, zmínil své
zkušenosti ve spolkové činnosti a to, že má čas, a nakonec pronesl básničku:

„Sláva FFabule,
Ukrajině sláva,
filda je barák,

Sláva je–„

(sborem doplněno „č*rák!“)
● Hlasování:

o Vydáno 58 hlasovacích lístků, odevzdáno 55, platných 53.
o Kateřina Projsová – 19 hlasů.
o Vjačeslav Glazov – 34 hlasů.
o Vjačeslav Glazov byl zvolen místopředsedou SSH FF UK.

11. Volba členů/členek Výboru SSH FF UK pro AR 2023/2024
● Nominace:

o Jonáš Vicherek nominoval Adalberta Langera (2. roč. Bc. HIS), ten přijímá.
o Milan Zapletal nominoval Karla Havlovice (2. roč. Bc. HIS), ten přijímá.
o Klára Brtková nominovala Annu Černou (2. roč. Bc. HES), ta odmítá.
o Šimon Baldík nominoval Markétu Proškovou (2. roč. Bc. HIS), ta přijímá.
o Jonáš Vicherek nominoval Milana Zapletala (3. roč. Bc. HIS), ten nepřijímá.
o Anna Černá nominovala Šimona Baldíka (1. roč. Bc. HES), ten přijímá.
o Marta Harasimowicz nominovala Kateřinu Projsovou (2. roč. NMgr. ÚSD),

ta přijímá.
o Vjačeslav Glazov nominoval Barboru Řehořovou (4. roč. Bc. HIS/GER), ta

přijímá.
● Projevy kandidátů:

o Adalbert Langer hovoří o pokladnických ambicích, snaze zpřehlednit
spolkové finance a slibuje Stánky na banjo.

o Karel Havlovic pohovořil o své zdatnosti a odvaze a o tom, že to zvládne.
o Markéta Prošková hovořila svých předchozích zkušenostech a o tělesných

tekutinách.
o Šimon Baldík svou kandidaturu zdůvodňuje tím, že si užil seznamovák a má

rád akce FFabuly, pročež by se rád podílel na organizaci.
o Kateřina Projsová připomněla své zkušenosti a jak skvělé prostředí je Spolek.
o Barbora Řehořová zmínila, jak si váží Spolku a jeho akcí a ač kandidaturu

neplánovala, ráda se bude podílet.



● Hlasování:
o Vydáno 58 hlasovacích lístků, 55 odevzdaných, 55 platných.

▪ Markéta Prošková – 44 hlasů.
▪ Adalbert Langer – 37 hlasů.
▪ Barbora Řehořová – 27 hlasů.
▪ Kateřina Projsová – 23 hlasů.
▪ Karel Havlovic – 17 hlasů.
▪ Šimon Baldík – 16 hlasů.
▪ Do výboru SSH FF UK zvoleni Markéta Prošková, Adalbert

Langer a Barbora Řehořová.
12. Volba členů/členek Disciplinární komise SSH FF UK pro AR 2023/2024

● Nominace:
o Lucie Dvořáková nominovala Marka Panochu (1. roč. NMgr. ÚHSD), ten

přijímá.
o Kateřina Projsová nominovala Martina Pijáka (2. roč. NMgr. ÚČD), ten

přijímá.
o Jonáš Vicherek nominoval Lucii Dvořákovou (2. roč. NMgr. ÚSD/ÚPOL), ta

nepřijímá.
o Klára Brtková nominovala Kateřinu Projsovou (2. roč. NMgr. ÚSD), ta

nepřijímá.
o Milan Zapletal nominoval Jonáše Vicherka (1. roč. NMgr. ÚČD), ten

nepřijímá.
o Vjačeslav Glazov nominoval Martina Wolfa (3. roč. NMgr. ÚČD), ten

přijímá.
o Marek Panocha nominoval Václava Paděru (1. roč. NMgr. ÚČD), ten

přijímá.
● Projevy:

o Marek Panocha chce pomoci předávat zkušenosti, především ohledně financí
Spolku.

o Martin Piják si váží spolkové aktivity a rád by alespoň takto přispěl.
o Martin Wolf původně kandidovat nechtěl, ale přijal, protože též chce Spolku

dál pomáhat a touží disciplinovat členy.
o Václav Paděra by též rád byl přítomen spolkové činnosti a myslí si, že má

nezatíženou hlavu, neboť do Spolku vstoupil před necelými čtyřmi hodinami.
● Hlasování:

o Vydáno 58 hlasovacích lístků, odevzdáno 54 platných.
o Marek Panocha – 50 hlasů.
o Martin Wolf – 47 hlasů.
o Václav Paděra – 34 hlasů.
o Martin Piják – 24 hlasů.
o Do disciplinární komise byli zvoleni Marek Panocha, Martin Wolf a

Václav Paděra.
13. Různé

● Martin Jelínek s Ondřejem Crhákem a Annou Kolářovou poděkovali, Martin Jelínek
oznámil, že mu bylo ctí ještě naposledy figurovat ve volební komisi.

● Ondřej Crhák se s členstvem rozloučil slovy velkého sociálního demokrata Martina
Jelínka; pro mladší přítomné vyprávěl příběh o jednom dluhu, který vůči Spolku
dlouho existoval – hovořil o věci, jež byla odcizena roku 2015, a nyní po letech bude
navrácena. Dramaticky sáhl do pytle a vytáhl kasičku ve tvaru Karla Marxe s nápisem
Das Kapital, již poté předal do rukou nového předsedy Spolku.



● David Westlake děkuje za dar, za účast, za práci, kterou odvedl výbor a těší se na další
práci Spolku.

● Místnost č. 200, tedy místo konání VH, vyplnil zpěv písně Stánky.
14. Závěr

● Po vyčerpání všech bodů programu pan předseda schůzi ukončil.
● Valná hromada byla uzavřena ve 23:08.

Za SSH FF UK

Martin Wolf


